

Articles from Tådås

Styrelsesammanträde med Tådås väg- och samfällighetsförening 20070701

2007-07-07 08:07:31 admin Tådås

Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Tådås väg- och samfällighetsförening
20070701

Närvarande: Gunilla Jägemalm, Sigrid Sjöstedt, Olof Karlsson, Bo Willfors och Gunnar Sahlström. Ann Karlsson hade anmält förhinder.

Lokal:

1. Sammanträdet öppnades av ordföranden Gunilla Jägemalm.
2. Dagordningen godkändes.
3. Uppföljning gjordes av föregående möte. Informerades att vägförbindelse med bom nu finns mellan Bergsvägen och Slånbärsvägen.
4. Beträffande vattenförbrukning beslöts att de två permanentboende fastighetsägare som inte rapporterat förbrukning skall debiteras som den som förbrukat mest vilket var 152 m³.
5. Förslag till arvode till styrelsen diskuterades efter beslut på årsstämman 2006. Beslöts att föreslå till stämman 995:- per styrelsemedlem och år. Då behöver föreningen inte betala arbetsgivaravgift.
6. Verksamhetsplan diskuterades. Beslöts att Gunnar skriver ut ett förslag till stämman omfattande ny brunn, omläggning av del av avloppet, väg till fastigheterna 1:69 och 1:70 och översyn av pumphuset.
7. Fondavsättning: beslöts som mål de 1000 kr per fastighet som tidigare betalats in. Beträffande uppgift i Roland Lövblads motion finns inga äldre avsättningar till avlopp.
8. Försäkring för avloppsanläggningen: Beslöts att Gunilla skall höra med försäkringsbolaget om vilket belopp som är lämpligt.
9. Gunnar gick igenom förslag till ändringar av stadgarna och reglerna. Dessa skall tas upp på stämman.
10. Budgeten och debiteringslängden behandlades. Beslöts att Gunilla skriver ut förslag till budget till stämman.
11. Tydliga rutiner behövs för bl a kallelse till arbetsträffar. Gunilla tar reda på om det finns äldre skrivna. Differentierad avgift för områdesarbete diskuterades. Beslöts ta upp på stämman.
12. Olle rapporterade att alla som det gäller betalat för arbeten med

anslutningar för

avlopp. 70 är nu påkopplade. Två kvar på gamla systemet.

Senast provet på fosfor gav bra värde.

Påminnelse behövs att kartor skall lämnas in; tas upp på stämman.

Beslöts att Olle skall kontakta Sita om avtal för slamtömningar.

13. Sigrid rapporterade om medlemslånets amortering och ränta.

14. Ridförbudsfrågan togs upp. Beslöts att efterfråga stämmans mening.

15. Flera frågor att ta upp på stämman är vägförslaget från väster, ändringar från

permanent- till fritidsboende behöver styrelsen få reda på, hot mot styrelsemedlem, inte tillåtet ta grus som föreningen lagt upp, "avloppsfest" den 4.8,

exempel på sådant som inte skall släppas ut i avloppet eller eldas och risupplag

mm på föreningens mark. Gunnar skriver lista.

16. Beslöts att avtacka Ann och Per-Åke med presentkort och Olle, Bosse Andersson, Sture Helgesson och Tomas Berner med blommor. Gunilla ordnar detta.

17. Justering av vägskyltar är på gång enligt Bosse.

18. Övriga frågor: a. Peter Norin vill ha hjälp med att återställa en murdel.

Beslöts att

Bosse tar hand om det och vidtalar L-E Björk.

b. Gunilla informerade om vattenskyddsområdet att kommunen avvaktar yttrande

från länsstyrelsen. Beslöts att Gunnar skriver förslag till skrivelse till de fyra tomtägarna i det utvidgade förslaget.

c. Beslöts att Lars-Gunnar Hellström och Olle bistår Sture Helgesson i tillsynen av reningsverket.

d. Grus som tillhör föreningen har använts privat, vilket inte skall ske. Detta skall

tas upp på föreningsstämman.

e. Eskil har begärt mer för grävningar. Beslöts att Olle granskar fakturan och att

Sigrid kontakta Eskil om ev. möte.

f. Bosse upplyste om att dagvatten kommer från ledning från 1:41-43 till mark intill

och till hans tomt. Beslöts hänvisas till arbetsträff. Regnvatten bör infiltreras på

fastigheterna.

19. Sammanträdet avslutades.

Gunnar Sahlström Gunilla Jägemalm

sekreterare ordförande